
Destro: Wrócę niebawem 

News - ASRoma.pl

Wczoraj w Pala Tiziano, w Rzymie, wielu pasjonatów koszykówki mogło

spotkać się z mistrzem NBA, Kevinem Durantem. Na imprezie

organizowanej przez Nike był też Mattia Destro.

 

Napastnika Romy złapał dziennikarz Radio Mana Mana. Na pytanie o powrót na

boisko, Destro odpowiedział:

- Wrócę niebawem, jest wielka poprawa, rehabilitacja idzie bardzo dobrze.

 

Dziennika pytał też o derby, do których dojdzie już 26 września. Kibice chcą

rewanżu:

- Wiemy, musicie być spokojni, wyjdziemy na boisko skoncentrowani i postaramy się

zrobić dobre wrażenie.

Kiedy wróci na boisko Destro? Na razie napastnik przechodzi jedynie fizykoterapię.
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